
ZAPIS PODANIH PREDLOGOV (PO OMIZJIH oziroma STEBRIH) 
3. oktober 2024, Dvorana Danica  

 

 
 

Po predstavitvi je delo poteklo po omizjih, po stebrih. Skupine so razpravo osredotočile na 3 
vprašanja: 

 

 
V nadaljevanju je prikaz plakatov z rangiranjem in prepis ključnih poudarkov iz razprav. 

 
 
  



STEBER 1: LOKALNA VERIGA ODLIČNOSTI 
 

 
 

1. Zanima nas akcija (manj govorjenja). 
2. Rabimo prostor za dogajanje – ko je dež. 
3. Manjka nam infrastruktura za kavarno, slaščičarno, tudi v slabem vremenu.  
4. Manjka specializirana športna trgovina. 
5. Predlaga se, da občina odkupi 2 bloka na Zoisovi plani (kadri - stanovanja). Investitorji so, vendar ni 

prostora, kamor bi se umeščala infrastruktura. 
 
  



STEBER 2: RAVNOVESJE Z NARAVO 
 

 
 
Prva skupina 
1. Začeti pri osnovah – torej čistilna naprava, prvo moramo rešiti osnovne zadeve; tudi s TNP. 
2. Prilagoditev zelene zime: dodali, da mora biti tudi kultura zraven; pri MICE poudarek, da 

uporabljamo lokalne agencije, lokalne vire. 
3. Kamp za konjenike – srečanje. 
4. Pri Outdoor centrih bi dodali Soriško planino. 
5. Skupno upravljanje kolesarske steze – da bi bilo skupno destinaciji Bohinj-Bled upravljali to stezo. 
6. Tudi destinacija bi morala biti bolj aktivna na MICE; tudi mali ponudniki se vidijo v teh temah. 

 
 
 
  



Druga skupina 

 
 

1. Glede zelenih zim je precej jasno, rabimo pa osnovno infrastrukturo, ki jo moramo imeti, pa tudi 
jasna navodila. Katere bodo pohodniške zimske poti (urejene, varne), ali bo drsališče, kaj bomo delali 
bolj v turobnem času …. 

2. Jasno informiranje, kam lahko gredo obiskovalci. 
3. Na območju Zgornje doline, Pokljuke, se naša infrastruktura konča – ne veš, ali se moraš vrniti, ali iti 

na glavno cesto – bolj komunikacijsko urediti. 
4. Preverili možnosti samooskrbnosti posameznih vasi (npr. hidroelektrarna) – ali mi lahko od 

ponudnikov kupujemo trajnostno elektriko …. Da vemo, od kje je, pomembno tudi za komunikacijo. 
5. KPI – 300.000 – sociološko vprašanje je, ali si to želimo? Ali novembra bolj počivamo. Pozimi je pol 

manj postelj na voljo. V destinaciji sta dva poslovna modela – večji ponudniki, ki morajo iti odprti in 
delovati vse leto – in destinacijsko mora podpirati ta model, in manjši, ki lahko kakšen mesec ali več 
tudi počivajo.  

6. Ali bomo sprejeli odločitev – da bodo odprti ponudniki, gostinci …. 
7. Ni vprašanje, ali bomo zvišali pred in po sezono. Poletja se ne bodo znižala – moramo iti v to smer, je 

se pa moramo zavedati, da to vpliva na vse prebivalstvo.  
 
Tretja skupina 
 
Čistilna naprava – da. 
Zimski centri in produkti s področja kolesarjenja. 
 
 
  



STEBER 3: Prostor in ljudje (identiteta) 
 

 
 

1. Prilagoditev infrastrukture urbanističnih centrov funkcionalni rabi prostora 
2. Igrišča za otroke – igrala; več za otroke (za domačine in turiste; aktivnosti pod streho, animacije, 

otroški vrtci). 
3. Povezovanje teh centrov in točk – multifunkcionalnost ter da se dopolnjujejo. 
4. Vrniti bonton v javno življenje (recimo glasbena predstava v Ažmanovem domu, otroci brez 

spoštovanja do nastopajočih). »Ne smemo dovoliti, da nam predstave, umetniki pobegnejo«. 
5. Podprli produktne festivale. Ideja, da bi tudi Kravji bal bolj razširili v festival – vezano na planine, da se 

razširi (vezano na točko 3.3). 
6. Več v izvensezonskem času - osredotočanje na tedenska izobraževanja. 
7. Nadgraditi tudi kakovost dogodkov – da je vse lepo urejeno, da se poveže z drugimi vsebinami 

(umetniki, kulinariki, otroški vrtec). 
8. Izboljšati večerno življenje.  
9. Multigeneracijski kulturni center – da bi bilo privlačno renovirano, prostori, za različne namene, plesne 

tečaje – več stvari. Več je športnih dogodkov, manj pa kakšni plesi. 
 
Dodatno pisno posredovano za ta steber: 
 
Včeraj na srečanju Strategija 2030+, sem pri skupini 3. pozabila omeniti, da manjka alineja, strategija, kako 
obdržati mlade v Bohinju. Nobena vizija brez te strategije ne bo uspela, če mladi ne bodo videli priložnosti 
tu. Že na forumu se je videlo, da so bili udeleženci starejši ljudje, in upam si trditi, da sem bila jaz celo 
najmlajša (36)... Kar nakazuje na to, da zelo slabo vključujemo oz. strategija ne nagovarja in ne pritegne 
mladih. Prosim torej, da se posvetite še tem poglavju, če seveda lahko dodam to misel:). 



STEBER 4: Mobilnost in digitalizacija 
 

 
 
 
1. Most sv. Janez – zahtevajo, dajo pobudo, da se najde rešitev – ko bo kolesarska steza iz Bleda, bo še 

večji problem. Razširitev za pešce. 
2. Potniško središče BB – zelo pomembno 
3. Državni javni prevoz 
4. Mobilnostni sistem Bohinja – še krepiti 
5. Garaže – Slavka: Danica, Ribčev Laz. 
6. Glede Danice se nam ne zdi smiselna – ni možno v globino, prelep prostor; na Ribčevem Lazu – 

sodelovanje s hoteli. Problem je zasedenost. Če pa ja, potem nekje na bolj degradiranem prostoru.  
7. Tanja – kaj pa če so garaže multifunkcionalne? 
8. Problem je zdaj divje parkiranje. Bolj ko se ukinjajo javna parkirna mesta, bolj je problem. Garažne hiše 

so pomembne. 
 
 
 
 
 


